
Tegen de aanleg van het fietspad heeft een
belanghebbende bezwaar bij ons ingediend. Wethouder
Carla Koers is met de bezwaarmaker in gesprek gegaan en
dat heeft geleid tot goede afspraken. Dit betekent dat wij
goed nieuws voor u hebben. We kunnen verder met de
aanleg van het deel van het fietspad vanaf Spijk tot aan de
Tengnagelwaard. 

TIJDELIJK FIETSPAD
SPIJK

Wilt u meer weten over het project, dan
kunt u bellen met Arjan Blij. Natuurlijk
kunt u hem ook een mail sturen. 

(0316) 595 111       
          

a.blij@zevenaar.nl

Beste inwoners van Spijk, 

Tot onze spijt konden we deze zomer
niet verder met het de aanleg van een
tijdelijk fietspad van en naar Spijk. In
onze vorige nieuwsbrief vertelden wij u
dat er een bezwaar is ingediend. Graag
delen wij het laatste nieuws met u. 

Goed nieuws NIEUWSBRIEF
Oktober 2020  

Vragen?

Wij hebben direct contact gehad met de aannemer. Als
alles volgens planning loopt dan kan deze in week 50 verder
met de aanleg van het fietspad. Dat is in de week van 7
december 2020. Het werk is echter afhankelijk van de
weersomstandigheden, daarom kan de aannemer deze
planning niet garanderen. Bijvoorbeeld om beton aan te
brengen en goed te kunnen laten drogen, moet het een
paar dagen aaneengesloten droog weer zijn. Door de
onvoorspelbaarheid van het weer is het ook lastig te
zeggen wanneer het fietspad klaar kan zijn. Normaal
gesproken duurt dit werk ongeveer zes weken. Wij houden
u op de hoogte van de planning. 

Vervolg aanleg fietspad

Nog steeds duurzaam?
Ook al heeft de aanleg van het fietspad vertraging
opgelopen, we willen het nog steeds op een duurzame
manier aanleggen. De herinrichting van de Halve Maan in
Lobith is bijna klaar. Het puin van dit project is opgeslagen,
wordt gebroken en straks gebruikt als grondstof voor het
fietspad onderaan de Spijksedijk. 



Vervangend vervoer
De aannemer en wij doen ons uiterste best om te zorgen
dat het fietspad er zo snel mogelijk ligt. Maar we moeten
wel rekening houden met de weersomstandigheden. Tot
het fietspad er is, vragen wij u om samen te werken om er
zo voor te zorgen dat alle kinderen in uw dorp vervoer naar
school hebben. 

Door corona rijdt de buurtbus tijdelijk niet. Vervoerder
Breng past op dit moment de buurtbussen aan door extra
ventilatie en kuchschermen aan te brengen. Zodra dit
klaar is, kan de buurtbus weer rijden. Tot die tijd kunt u
gebruik maken van de regiotaxi Avan. Deze rijdt van halte
tot halte op de route van buurtbuslijn 566. U betaalt € 2,35
per rit en rekent af bij de chauffeur met een pinpas. Uw
OV-chipkaart kunt u niet gebruiken. Bel naar (085) 043
8784  voor het boeken van een rit. 

Let op: het dragen van een mondkapje is verplicht in de
Regiotaxi Avan.

Waar komt het fietspad?
We hebben het al eerder met u gedeeld, maar dat is alweer een tijdje geleden. Daarom toch nog een
keer de tekening waar het fietspad nu precies komt te liggen. 

De rode lijn is de route van het fietspad. 


